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У региону имамо сигурносне, политичке и економске изазове, али велики сам оптимиста
да ћемо у неком моменту сви завршити у оквиру Европске уније и да то није далеко, али
најважнија је ствар то што смо почели да разговарамо, истакао је данас косовски
председник Хашим Тачи на Самиту 100 бизнис лидера Југоисточне Европе у Сарајеву.

  

  

Он је оценио и да је потребан дијалог како би се регион економски развијао и да има
много стандарда и критеријума које није могуће спровести уколико се ситуација у
региону не побољша.

  

Сви смо мултиетничке земље, немамо само једну етничку групу и сви осећамо последице
онога што се дешава. Али, најважнија ствар је што смо почели да разговарамо и што смо
у те разговоре укључили инфраструктурне пројекте�, рекао је Тачи.

  

Председник Србије Томислав Николић оценио је данас у Сарајеву да недостаје
заједнички наступ земаља региона пред ЕУ, како би показали да сви желимо да будемо
чланице и то сви заједно, али је уједно констатовао да су се односи између држава
бивше Југославије компликовали у прошлом периоду.
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Према његовим речима, има веома много простора за побољшање, али да је један од
услова за то већа повезаност, односно изградња ауто-путева и осталих
инфраструктурних пројеката.

  

Из ЕУ имамо поруку да земље региона морају добро да се припреме за париски самит и
да донесу озбиљне пројекте у области железница, ауто-путева и осталим областима од
заједничког интереса�, рекао је Тачи.

  

Он је додао да је веома оптимистичан када је реч о позитивним кретањима на Косову,
наводећи потписивање Споразума о стабилизацији и придруживању, препоруке
Европске комисије о либерализацији визног режима, чланства у УЕФА и ФИФА...

  

Тачи сматра и да је веома важна изградња квалитетних добросуседских односа.

  

Независност Косова донела је већи ниво стабилности у регији", казао је Тачи и додао да
је "пре пет година било незамисливо помислити да ће председник Косова и председник
Србије да се састану и да имају нормалну и коректну комуникацију�.
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  Тачи сматра и да је веома важно радити на побољшању билатералних односа како би сенаправили заједнички планови и убрзало придруживање у Европску унију.  Морамо више да радимо на борби против корупције, организованог криминала,трафикинга и фундаментализма у свим видовима. Треба да имамо заједнички приступсвим питањима, јер је то начин да регион брже испуни стандарде и да нас Бриселдругачије гледа�, рекао је Тачи.  Тачи је оценио и да су "позитивна кретања у односима са Србијом", али да ће моратидодатно да се ради на побољшању односа.  - Користићемо бриселски оквир како бисмо постигли ширу политичку сарадњу иповерење које ће на крају да резултира нашем бржем кретању ка чланству у ЕУ�,закључио је Тачи.  (Танјуг)   
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